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Protokół Nr 28/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego w dniu 26 września 2022 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:08, a zakończyło się o godzinie 15:20. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Członek Komisji Krystyna Wyszyńska 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2022 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 

3.1.  Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

i Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę na nieobecność na posiedzeniu przedstawicieli szpitali. Przekazał, że 

sprawozdania zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.2. Sprawozdania Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego  

w Gryfinie, Nadzoru Wodnego w Myśliborzu i Nadzoru Wodnego w Strzelcach 

Krajeńskich z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Również poinformował, że sprawozdania zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu. 

Przekazał, że przedstawiciele z Nadzorów Wodnych będą obecni na sesji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2022 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotową informację. Omówiła informacje na temat dochodów i wydatków 

budżetu Powiatu na dzień 30 czerwca 2022 roku oraz ich wykonania. Podała informacje na 

temat wysokości deficytu budżetu. Omówiła przedstawione w przekazanych materiałach 

informacje. Przedstawiła poszczególne załączniki do informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Myśliborskiego za I półrocze 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, jakie są zagrożenia dla wykonania budżetu? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie widzi zagrożenia, budżet zostanie w tym roku zrealizowany. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy środki, które w związku z konfliktem zbrojnym na Ukrainę przyszły do 

jednostek samorządu terytorialnego są to środki znaczone? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o tą część, która jest dedykowana do szkół to należy ją 

wykorzystać, nie stanowi to problemu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Odniósł się do kwestii wydatkowania przedmiotowych środków przez szkoły. Zwrócił uwagę 

na problemy dotyczące rozliczenia wydatkowanych środków i konieczność zwrotu środków 

na przykładzie szkoły podstawowej w m. Golenice. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że środki są przekazywane co miesiąc. Przekazała, że środki jakie będzie 

konieczność zwrotu to środki przekazane na uchodźców przebywających w m. Rów. 
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Odniosła się do kwestii związanej z przekazywaniem  środków i ich wydatkowaniem przez 

jednostki. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zwrócił uwagę, na wzrost cen towarów i usług w tym za energię elektryczną, zapytał, czy 

zaplanowane środki finansowe w budżecie powiatu będą wystarczające? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Potwierdziła i zwróciła uwagę na wzrost cen m.in. na ogrzewanie, które wzrośnie o ok 40%. 

Przekazała, że budżecie została uwzględniona pula pieniędzy, która jest niewykorzystana  

w formie wolnych środków na zabezpieczenie jednostek do końca roku. 

Poinformowała o odbytym spotkaniu z dyrektorami jednostek w sprawach związanych  

z planami oszczędnościowymi w placówkach. 

Przekazała, że już w tym miesiącu na sesję Rady Powiatu został skierowany projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie, gdzie są zwiększane środki finansowe dla jednostek na wydatki 

związane z energią. Odniosła się do kwestii związanej ze wzrostem wydatków na 

ogrzewanie. Przekazała, że nie ma jeszcze określonego wzrostu cen przez SEC. Część 

jednostek posiada ogrzewanie na ekogroszek bądź drzewo i ma zakupiony materiał grzewczy 

do końca roku. Nie ma ostatecznych kosztów w jednostkach obsługiwanych przez SEC. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że Zarząd Powiatu rozpatrywał sprawę dotyczącą obsługi węzłów cieplnych  

i stawka jaką przedstawił SEC jest wyższa o 43 %. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na podwyżki dotyczące energii elektrycznej.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na wzrosty cen oraz wydatków min. w przyszłym roku wzrośnie najniższe 

wynagrodzenie, ceny paliwa, ceny energii oraz żywności. Przygotowując Wieloletnią 

Prognozę Finansową, która pokazuje możliwości finansowe to na 1 stycznia ta Wieloletnia 

Prognoza Finansowa, która została uchwalona nijak się ma do sytuacji jaka jest w tej chwili. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Podała 

informacje na temat przedsięwzięć wskazanych w projekcie uchwały. 

Zwróciła uwagę na wzrost kosztów związanych z zimowym utrzymaniem dróg Powiatu 

Myśliborskiego. 
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Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Poruszył temat dotyczący utrzymania dróg powiatowych. Przekazał, że na drodze powiatowej 

w m. Wysoka-Wyszyna zakrzaczenia obejmują pas jezdni co stwarza niebezpieczeństwo dla 

kierujących pojazdami. Poprosił o wycięcie krzewów w tej lokalizacji. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że oczyszczanie poboczy z krzewów zostanie rozpoczęte w miesiącu 

październiku z uwagi na trwający jeszcze teraz okres ochronny. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał jakiej sprawy dotyczy wniosek Sekretarza Powiatu o zwiększenie planu dochodów  

i wydatków o kwotę 2 400,00 zł otrzymaną z tyt. nakazu Sądu Rejonowego w Myśliborzu 

zapłaty w postępowaniu upominawczym na skutek pozwu wniesionego przez Powiat 

Myśliborski z przeznaczeniem na zwrot kosztów zastępstwa procesowego? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że sprawa sądowa dotyczy kwestii związanej z ochroną środowiska  

i zasądzoną opłatą wobec firmy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.3 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 roku. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że niezbędne jest 

przesunięcie niewykorzystanych środków między zadaniami: z zadania „Zwrot kosztów 

wyposażenia stanowiska pracy dla osoby niepełnosprawnej” kwoty 30.000,00 zł, z zadania 

„Zwrot wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 

poszukujących pracy i niepozostających w zatrudnieniu (art. 11)” kwoty 7.000,00 zł oraz  

z zadania „Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych” 

kwoty 1.411,40 na zadanie „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na 

podstawie odrębnych przepisów o łącznej wysokości 38.411,40 zł. 

Poinformowała, że do dnia dzisiejszego wpłynęło 255 wniosków na Dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 

przyznawane osobom niepełnosprawnym. Przyznano dofinansowanie dla 234 osób,  

14 wniosków na chwilę obecną oczekuje na realizację. Przenoszona kwota będzie 

wystarczająca, aby zrealizować przedmiotowe wnioski do końca roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poruszył temat wzrostu cen towarów i usług, czy uwzględniono to w uchwale? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy jeżeli chodzi o zlecenia ze szpitala i NFZ to nic się nie 

zmieniło. Warunki dofinansowania pozostają bez zmian. Ewentualna zmiana będzie 

analizowana w przyszłym roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 roku. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.4 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że w uchwale jest mowa o mentorze, zapytał czy nie powinna być określona 

wysokość pensum dla pedagoga specjalnego i zapisać to w regulaminie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że kwestia ta została już uregulowana. Przedstawiła informacje na temat 

zmian w regulaminie  wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Myśliborski. Podała informacje dotyczące przeprowadzonych konsultacjach ze 

związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli i akceptacji zaproponowanych zmian. 
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Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy kwota dodatku 100,00 zł jest kwotą minimalną? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że tak.  

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy nie powinniśmy się zastanowić nad większą kwotą dodatku dla mentora? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jesteśmy otwarci na propozycje, jednak na dzień dzisiejszy proponujemy, 

aby dokonać tej zmiany. Zauważyła, że każda ze zmian w uchwale musi być skonsultowana 

ze związkami zawodowymi. Przekazała, że związki podczas konsultacji nie składały 

wniosków o podwyższenie kwoty dodatku. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Złożył wniosek o rozpoczęcie procedury związanej ze zwiększeniem wysokości kwoty 

dodatku dla nauczycieli, którym powierzono funkcję mentora.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zaproponował, aby dodatek został określony w formie procentowej. Odniósł się do 

obowiązków mentora.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem wniosku o rozpoczęcie procedury związanej ze zwiększeniem wysokości kwoty 

dodatku dla nauczycieli, którym powierzono funkcję mentora 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.5 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Choszczeński zadania publicznego polegającego na 

zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Choszczeńskiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

 

5.6 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Pyrzycki zadania publicznego polegającego na zapewnieniu 

mieszkańcom Powiatu Pyrzyckiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy typu D w Barlinku. 
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5.7 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Stargardzki zadania publicznego polegającego na 

zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Stargardzkiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy  typu D w Barlinku. 

 

5.8 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Strzelecko–Drezdenecki zadania publicznego polegającego 

na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Strzelecko–Drezdeneckiego usług świadczonych 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowe projekty uchwał. Przedstawiła informacje na temat 

funkcjonowania na terenie Powiatu Myśliborskiego Środowiskowych Domów Samopomocy. 

Poinformowała, że Uchwałą Nr 274/968/2022 z dnia 27 lipca 2022 roku Zarząd Powiatu  

w Myśliborzu, dokonał wyboru oferty na realizację zadania publicznego w zakresie 

przebudowy budynku położonego w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63 A oraz w sferze 

pomocy społecznej w zakresie powierzenia utworzenia i prowadzenia na terenie Powiatu 

Myśliborskiego Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. 

W dniu 28 lipca 2022 podpisano umowę o realizację zadania pomiędzy Powiatem 

Myśliborskim a  wybranym oferentem - Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym 

„Bratek” z siedzibą w Barlinku. Omówiła temat dotyczący utworzenia Środowiskowego Dom 

Samopomocy typu D w Barlinku. Podała informacje na temat prac remontowych budynku 

położonego w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63 A. Podała informacje na temat zasad 

przyjęcia do Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

Zgodnie z § 7 ust. 4 Rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 

2010 r. w sprawie środowiskowych domów samopomocy osoba może być skierowana do 

domu prowadzonego przez inną gminę lub inny powiat niż gmina lub powiat właściwy ze 

względu na jej miejsce zamieszkania, pod warunkiem zawarcia porozumienia pomiędzy 

właściwymi jednostkami samorządu terytorialnego. 

Poinformowała, o wykonaniu rozeznania o możliwości przyjęcia do ŚDS grupy osób z terenu 

innych powiatów. Przedstawiła informacje na temat możliwości zawarcia porozumień  

z innymi powiatami. 

Poruszyła temat dotyczący wyremontowania mieszkania wytchnieniowego znajdującego się 

na ul. Spokojnej w Myśliborzu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Podziękował za podjęcie tego typu inicjatywy w Powiecie Myśliborskim.  

Zauważył, że w pierwszych planach budynek na ul. Gorzowskiej w Barlinku miał być 

przeznaczony do sprzedaży. Poprosił o informacje w tej sprawie? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że podobnie jak budynek na ul. Jeziornej w Barlinku budynek należał do 

Gminy i został przekazany dla Powiatu Myśliborskiego na cele oświatowe, funkcja ta została 

zachowana, budynek w części jest wynajmowany  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Potwierdziła, że aktem notarialnym budynek został przekazany na cele oświatowe. Powiat 

Myśliborski zwrócił się do Burmistrza Barlinka, aby rozszerzyć zakres na cele społeczne.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowania w sprawie zaopiniowania przedmiotowych projektów uchwał: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat Choszczeński zadania publicznego 

polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Choszczeńskiego usług świadczonych 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat Pyrzycki zadania publicznego 

polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Pyrzyckiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat Stargardzki zadania publicznego 

polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Stargardzkiego usług świadczonych 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy  typu D w Barlinku. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat Strzelecko–Drezdenecki zadania 

publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Strzelecko–

Drezdeneckiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D  

w Barlinku 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.9 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej podjęcia działań w sprawie poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej  

nr 2152Z na odcinku Ożar-Dziedzice. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że do Rady Powiatu w Myśliborzu 

wpłynęła petycja Sołtysa Sołectwa Dziedzice dotycząca podjęcia działań w sprawie 

poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Ożar-Dziedzice. Powiat 

Myśliborski otrzymał dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych Edycja 2 na realizację kilkunastu zadań inwestycyjnych, w tym 

m.in. na modernizację drogi Dziedzice-Ożar (I Etap). W ramach zadania planowana jest 

modernizacja istniejącej nawierzchni bitumicznej poprzez wykonanie nowej nawierzchni 

drogi z zachowaniem dotychczasowej szerokości oraz utwardzenie pobocza wykonanego  

z kruszywa łamanego; ponadto zostaną wykonane tzw. „mijanki” ułatwiające wymijanie się 

pojazdów na najwęższych odcinkach drogi. 
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Wnioskodawca przedmiotowej petycji na jej wstępie wniósł o  poszerzenie nawierzchni drogi 

powiatowej nr 2152Z na sześciokilometrowym odcinku Ożar-Dziedzice. Odniósł się do 

kwestii związanej z poszerzeniem pasa drogowego na tym odcinku drogi. Na obecnym etapie 

poszerzenie pasa ruchu na istniejącej drodze powiatowej oznacza jej całkowitą przebudowę  

i obowiązek dostosowania wszystkich elementów pasa drogowego do normatywnych 

parametrów wynikających z obowiązujących przepisów. Mowa tutaj jest nie tylko  

o szerokości jezdni, ale także o budowie odpowiednio szerokich utwardzonych poboczy  

i systemu odwodnienia pasa drogowego (np. budowa rowów przydrożnych, lub kanalizacji 

deszczowej). Realizacja takiego zadania wymaga przygotowania kompleksowej dokumentacji 

projektowej wraz z uzyskaniem odpowiednich decyzji i zezwoleń (np. pozwolenie na 

budowę, decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach, pozwolenie wodnoprawne, 

zezwolenie na wycinkę drzew itp.). Poszerzenie jezdni w sposób proponowany przez autora 

petycji z pominięciem wykonania obowiązków wynikających z przepisów jest 

niedopuszczalne. Ponadto zauważalnie istotnym problemem jest również szerokość działek 

drogowych, na których została wybudowana droga powiatowa nr 2152Z. Szerokość pasa 

drogowego jest nieregularna i w wielu miejscach niewystarczająca do poszerzenia jezdni 

(wraz z budową niezbędnej infrastruktury towarzyszącej). Niedopuszczalne jest aby 

infrastruktura drogowa położona była na nieruchomościach, które nie są własnością Powiatu 

Myśliborskiego. Oznacza to, że przebudowa drogi powiatowej musi zostać poprzedzona 

procedurą podziału sąsiadujących z drogą powiatową nieruchomości na potrzeby poszerzenia 

pasa drogowego, wykupem gruntów oraz zmianą klasyfikacji użytków gruntowych  

z „gruntów ornych” na „drogi”. Bez znaczenia pozostaje fakt, czy nieruchomości te są 

własnością osób prywatnych czy Skarbu Państwa – w tym przypadku procedury wykupu 

nieruchomości są identyczne. Dopiero uregulowanie stosunków własnościowych umożliwi 

opracowanie dokumentacji projektowej i uzyskanie wymaganych zezwoleń na realizację 

inwestycji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej podjęcia działań w sprawie poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej  

nr 2152Z na odcinku Ożar-Dziedzice. 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji (T. Jarema, R. Dudek) 

wstrzymał się od głosu 

 

5.10 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 



10 
 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji (T. Jarema, R. Dudek) 

wstrzymał się od głosu 

 

5.11 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji (T. Jarema, R. Dudek) 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.6 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał czy został wykonany przegląd techniczny mostów w m. Namyślin? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował o wykonanym przeglądzie mostów. Przekazał, że z uzyskanych ekspertyz 

wynika, że wymagają one remontów. Koszt opracowania dokumentacji remontowej to kwota 

ok. 80 000,00 zł. Zwrócił uwagę, że mosty wymagają gruntownych remontów z użyciem 

materiałów bardziej wytrzymałych niż drewno. Z wstępnej wyceny wynika, że koszt remontu 

dwóch obiektów mostowych to kwota 1 700 000,00 zł. Poinformował, że Wydział poszukuje 

źródeł finansowania na realizację przedmiotowych zadań.  

 

2. Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Przekazał, że w ubiegłym roku składał interpelację o pomalowanie barierek przy ul. Zielonej 

w Dębnie. Zapytał czy zostało to wykonane? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że barierki są w trakcie wymiany. 

 

3. Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Poruszył sprawę porządku obrad sesji Rady Powiatu. Zwrócił uwagę, że są w nim ujęte 

sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu oraz Przewodniczącego Rady Powiatu, brakuje zatem 

sprawozdania z pracy Starosty Myśliborskiego, w którym byłaby przedstawiona informacja 

gdzie reprezentował Powiat, w jakich spotkaniach brał udział itp. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w poprzednich kadencjach takie sprawozdanie było przedstawiane  

i chętnie podzieli się informacjami. 

Przedstawił informacje na temat wyjazdu na Litwę i podpisania listu intencyjnego w sprawie 

współpracy partnerskiej a Rejonem Vareńskim na Litwie. 
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Podał informacje na temat działań dotyczący podjęcia współpracy pomiędzy szpitalami 

powiatowymi oraz połączenia obu spółek. Poinformował o odbytym spotkaniu z Wojewodą 

Zachodniopomorskim przy udziale Burmistrza Barlinka i Burmistrza Dębna oraz 

Przewodniczących Rad Miejskich w tej sprawie. Poinformował, że na spotkaniu 

zasugerowano, aby współpraca została podjęta. Przekazał, że samorząd Barlinka nie chce 

współpracy i ma inne stanowisko w tej sprawie. Poinformował o ustaleniach w zakresie 

powołania zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. Odniósł się do 

kwestii związanej z wyznaczeniem przedstawicieli samorządów do prac w ww. zespole. 

Poinformował o planach dotyczących wniesienia dopłat przez Gminę Barlinek do Szpitala  

w Barlinku. Odniósł się do tematu dotyczącego działań w zakresie wyceny i zbycia udziałów 

w Szpitalu Barlinek Sp.  z o.o. na rzecz Gminy Barlinek. 

Przedstawił informacje na temat działań dotyczących budynku Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach tj. podziału nieruchomości i jego wyceny.  

Przedstawił informacje na temat realizacji inwestycji w m. Różańsko. Poruszono temat 

dotyczący udzielenia dofinansowania na realizację zadania przez Gminę Dębno. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:00. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

         Andrzej Królikowski 

 


